

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Stability and Bifurcation of Mechanical System with Parameters in Damping**
**Optimization Problem**

(含参数的机械系统在阻尼优化问题中的稳定性与分岔分析)

R. J. JIN.....105

**A Finite Difference Parallel Scheme Based on MPI Implementation for Fourth Order**
**Parabolic Equations**

(基于 MPI 的一种有限并行差分格式求解四阶抛物方程)

Y. Y. GAO, H. M. GU.....114

**A Remark on the Cramer Rule and Its Inverse Proposition**

(一个关于克拉默法则及其逆命题的注记)

Z. B. DU.....127

**To Explore the Campus Network Platform the Path of Sustainable Development**

(探索校园网贷平台可持续性发展的路径)

X. X. NIE, J. Y. HAN, M. Y. LI, M. H. LIN, J. C. CHANG, H. WANG.....133

**Disjoint Subgraphs with Specified Properties in Graphs**

(图中具有指定性质的不交子图)

Y. H. WANG, S. LI, X. N. YI.....139

**Analysis of Human Factors in Underground Non-Coal Mine Accidents Based on HFACS**

(基于 HFACS 的非煤地下矿山人因事故分析)

Y. HE, H. S. LUO.....146

**Integration of Heterogeneous Complex Function**

(非均匀复变函数的积分)

Y. CHEN, X. J. ZHAO, J. C. TAO.....153

**Dynamic Analysis of a Time Delayed Nutrient-Phytoplankton System**

(一类具有时滞效应的营养盐 - 浮游植物系统的动力学研究)

R. Z. SHANG.....165

**The Operator Splitting Finite Element Method for Two-Dimensional Burgers Equation**

(算子分裂有限元方法求解二维 Burgers 方程)

Y. Y. WEI, F. SHI, Y. D. ZHANG.....174

**Monophyletic Representation of Random Vector**

(随机向量的单源表达方法)

S. ZHUANG, J. H. DING, B. X. TANG.....183

**Dynamic Analysis of an Impulsive Controlled Biological System with Seasonal Effect**

(一类具有季节效应的脉冲控制生物系统动力学研究)

H. LIU.....188

**The Influence of Community Opening on Road Capacity Based on Cellular Automata Model**

(基于元胞自动机模型的小区开放对道路通行的影响)

W. D. HOU, F. J. QIAO, Y. C. SHEN, X. W. ZHANG, X. K. FAN.....202

**Application of (G'/G<sup>2</sup>) Expansion Method for Solving Schrödinger's Equation with****Three-Order Dispersion**(应用(G'/G<sup>2</sup>)展开法求解含三阶色散项的薛定谔方程)

Y. N. ZHANG, L. P. ZHANG, J. PANG.....212

**Bifurcation Property of a Class Continuous SIR Model with Vertical and Horizontal Transmission**

(一类具有水平和垂直传播的连续 SIR 传染病模型的分岔性质)

M. S. LI, Y. M. ZHANG, X. Y. HUANG, W. LENG, X. P. LI.....218